
Udenrigsudvalget

Til: Ministeren for udviklingssamarbejde

Dato: 15. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

URU alm. del

Spørgsmål 119

Vil ministeren forklare, hvorfor IFU ikke venter med at vedtage deres nye bæredygtig-

hedspolitik, indtil en større evaluering af IFU er blevet offentliggjort, så denne kan infor-

mere om udarbejdelsen af bæredygtighedspolitikken?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Søren Egge Ras-

mussen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Ane Halsboe-Jørgensen

formand
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